上海市实验学校2017年“有影响力学生”评选通知

一、评选目的
本活动旨在积极培育、深入挖掘和大力宣传、表彰我校学生在某一领域的突出表现，集中展现我校学生良好的精神面貌和独特风采，充分发挥先进典型的示范引领作用，传递实验正能量。

二、参评对象
凡我校在籍在读学生均可参评，申请人须为2017年1月至12月于我校就读期间在道德风尚、社会实践、学习业绩、艺体特长、校园文化、科研创新、社团活动等领域中具备出众影响力的学生（个人或团体）。

三、参评方式和要求
可通过自荐或推荐方式报名参评，填写好报名表（可至校园网下载，报名表打印稿和报名表电子稿均要交），并认真整理好相关参评材料（8张以上有生动性和说服力的个人照片及成果证明等材料，照片为JPG文件不小于1M），并于11月27日交给班主任老师。

四、评选流程
学校在收到参评人资料后，会通过校园布展、校园网站等平台展示候选人的风采，并组织师生进行投票评选，最后评选出SES2017年度有影响力的学生及提名奖建议名单，上报总校审批同意后于结业式上颁奖。
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2017上海市实验学校年度有影响力学生评选活动参选人报名表
【填表说明】
　　1、本表格可通过校园网通知栏下载，复印有效。
　　2、请参评人填写好报名表（报名表打印稿和报名表电子稿均要交），并认真整理好相关参评材料（8张以上有生动性和说服力的个人照片及成果证明等材料，照片为JPG文件不小于1M），并于11月27日前交给班主任老师。
3、 请参评人签名确认所述材料真实有效。
	姓名
（团队名称）
	
	性别
	

	班级
	
	学号
	
	团队人数
	

	重要特色
	请单选
○ 道德风尚　　○ 社会实践　　○ 学习业绩　　○ 艺体特长
○ 校园文化　　○ 科研创新　　○ 社团活动　　○ 其它        

	影响力
陈述
	
简要叙述典型事件
200字
	

	
	影响范围
(知晓度)
	□校级  □ 区级　　□ 市级　　□ 市级以上

	
	附上成果证明材料（奖项名称、奖状等）
	

	班主任意见
	年级组意见
	部门意见
	学校意见

	
	
	
	


上实国际部  2017、11
[bookmark: _GoBack]2017 SES Annual Influential Student Selection Notice
I. The purpose 
To further cultivate and evoke students’ talent and good performance in a certain field, school will launch ‘The annual most influential SES student’ selection. 
II. The participants
All the students who have studied in SESID from Jan. to Dec in 2017 can register for it. The candidates need to have specialized influence in some certain field such as good morality, social practice, academic achievement, a specialized skill, scientific innovation, and community activities. 
III. Selection requirement
Recommendation and self-recommendation are both welcomed. Please fill in the recommendation form (downloaded from the NOTICE on SESID website) and hand in both paper and digital forms to the class teacher. The photos(at least 8 lively ones, no less than JPM. 1M each) and awards are also necessary. Please hand in the materials to the class teacher before Nov.27th. 
IV. Selection procedure
After collecting candidates’ material, they will be displayed on campus and school website. All the students and teachers will vote for the most influential student. The final winners and the nominated ones will be given the award at the ending ceremony of semester.
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The candidate recommendation form for
2017 Annual Influential Student in SES
【Instruction】
1. The form can be downloaded from school website. The photocopied ones are also valid. 
2. The photos(at least 8 lively ones, no less than JPM. 1M each) and awards are also necessary. Please hand in the materials to the class teacher before Nov.27th. 
3. Please make sure the materials handed in are genuine. 
	Name(Team name)
	
	Nationality
	
	Gender
	

	Class
	
	Student number
	
	Numbers of the team
	

	Characteristics
	Please choose one
○Morality  ○ Social Practice ○ Academic achievement ○ Campus culture
○ Art and Sports Specialty ○ Scientific innovation○ Community activities
○ Others__________

	Self-
statement
	
brief description of your influence
（around 200 words)
	

	
	Impact you have
	□within school  □ at the district level　□ at the city level 
□ above city level

	
	Certifications
(Awards)
	

	class teacher’s opinion
	department’s opinion
	division’s opinion
	school’s opinion
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